
Zápis ze zasedání Akademického senátu FLD �ZU v Praze 

Datum jednání:  28.1.2014 
�as zahájení:  12:00 
Místo konání:  zasedací místnost FLD 

P�ítomni: Prof. Ing. Jaroslav �ervený, CSc., Ing. Jan Bomba, Ph.D., doc. Ing. Milan 
Lstib�rek, MSc, Ph.D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Ivana Tomášková, Ph.D., 
Ing. Petr Vop�nka, Ing. Tereza Kolbabová, Bc. Jakub Martinisko, Bc. Ji�í Procházka, 
Bc. Tomáš Svoboda. 

Z jednání omluveni: doc. Ing. Martin Böhm, Ph.D. 
   doc. Ing. Miroslav Svoboda, Ph.D. 

Hosté: Prof. Ing. Marek Tur�áni, PhD. 
Ing. Ji�í Machá�ek 
Doc. Ing. Róbert Marušák, PhD. 

Program jednání: 
1. Kontrola zápis� z p�edchozích jednání  
2. Vznik Katedry ekologie lesa + zm�na názvu KDŠL  
3. Zm�na názvu „Odd�lení výstav“  
4. Schvalování investice – klimatizace místností na FLD  
5. Vyhlášení p�ijímacího �ízení pro studium v DSP pro školní rok 2014/2015  
6. Úprava statutu IGA  
7. Návrh na rozd�lení prost�edk� specifického výzkumu 
8. R�zné 

1. Kontrola zápis� z p�edchozích jednání 
 Zápis byl senátem schválen bez p�ipomínek. 

2. Vznik Katedry ekologie lesa 
 S p�edloženým materiálem seznámil senátory Prof. Tur�áni. Dot�enými katedrami 
jsou KPL a KDŠL, z nichž dojde k vy�len�ní nové katedry a u stávajících kateder dojde 
k personálnímu posílení a specifickému zam��ení na problematiky, kterými se katedry budou 
zabývat. Administrativními záležitostmi byl pov��en doc. Svoboda a po jejím vzniku bude 
vyhlášeno výb�rové �ízení na pozici vedoucího nové katedry. Ing. Bomba - tázka ohledn�
využívání prostoru 401 (410) �leny KDVK, slíbeny náhradní prostory pro min. 3 pracovníky 
v suterénu FLD. 
 Hlasování:  
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: materiál byl schválen 

3. Zm�na názvu „Odd�lení výstav“ 
S p�edloženým materiálem seznámil senátory Prof. Tur�áni. Diskuse ohledn� zm�ny 

názvu, nakonec hlasováno o navrženém – „Marketingové odd�lení“.  
Hlasování:  

Pro: 10 



Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: materiál byl schválen 

4. Schvalování investice – klimatizace místností na FLD  
S p�edloženým materiálem seznámil senátory Ing. Ji�í Machá�ek, zárove� informoval 

o celkové situaci vybavování prostor� klimatizacemi. Bourací práce budou probíhat tento 
víkend (1. a 2. 1. 2014) a problémy jsou s nesouladem mezi výkresovou dokumentací a 
skute�ným stavem. Dopln�ní informací Prof. Tur�áni. 
 Hlasování:  
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: materiál byl schválen 

5. Vyhlášení p�ijímacího �ízení pro studium v DSP pro školní rok 2014/2015  
S p�edloženým materiálem seznámil senátory doc. Marušák. Vyšší d�raz bude kladen 

na denní studenty, nebo� je vyšší pravd�podobnost zdárného ukon�ení studia. 
 Hlasování:  
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: materiál byl schválen 

5. Zm�na statutu IGA 
S p�edloženým materiálem seznámil senátory doc. Marušák. Sou�asný statut IGA FLD 

dovoloval zapojení pouze student� nebo akademickým pracovník�m FLD do �ešení projektu. 
Zm�na umož�uje zapojení i ostatních zam�stnanc� FLD do �ešení projektu – p�ednesl doc. 
Marušák. 
 Hlasování:  
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: materiál byl schválen 

6. Návrh na rozd�lení prost�edk� specifického výzkumu 
S p�edloženým materiálem seznámil senátory doc. Marušák.  
Úvodní informace p�ednesl doc. Marušák. Dopln�ní p�ednesl Prof. Tur�áni. Snaha 

bude tak o financování nižšího po�tu kvalitn�jších projekt� se sou�asným po�tem výstup� a 
zapojení doktorand� do týmu. Prof. �ervený poznamenal, že se bude jednat o zkušební 
projekt, který ukáže, jak bude toto �ešení efektivní. Diskuse ohledn� fakultního projektu. Doc. 
Lstib�rek vznesl dotaz na témata konstrukce �ešitelských tým�, Bc. Procházka - dotaz na výše 
�erpání a situace ohledn� rozdíl� mezi �ešitelskými týmy. 
 Hlasování:  
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Výsledek hlasování: materiál byl schválen 




